
van knelpunten, die het gevolg zijn van het handhaven van de „nullijn" e.d. 
In hetzelfde advies wordt geconstateerd dat een correctie nodig is op het in 
het Algemeen Financieel Schema gepresenteerde toewijzingsmodel voor 
universitair onderzoek. Dit model zal volgens de R.A.W.B, vooral conser
verend werken, als gevolg van het principe van de verdelende rechtvaardig
heid. Wat nodig is is een expliciet zwaartepuntbeleid, met een aparte finan
ciering. Te zien dus als een „aparte beloning" voor iets nieuws, zoals ik 
hierboven bedoelde. Ook binnen de VU zullen we moeten proberen dit 
principe te volgen. 
Zijn er dan geen bijzondere initiatieven binnen de VU te melden? Gelukkig 
wel. Ik noem er drie. Het eerste is genomen door de Economische faculteit, 
waar sinds 1 september vorig jaar een universitaire avondopleiding tot het 
kandidaatsexamen wordt verzorgd. Zestig personen namen aan deze oplei
ding deel, waarvan vierenvijftig als ingeschreven student en zes ter comple
tering van hun deficiënte vooropleiding (meest wiskunde). Het kandidaats
pakket, dat normaal in twee jaar wordt gedoceerd, is gespreid over een pe
riode van vier jaar, gedurende twee avonden per week. Het aantal inschrij
vingen voor het komende jaar lijkt zich op hetzelfde niveau te bewegen. 
Het collegebezoek was goed; de tentamenresultaten doen echter vermoeden 
dat een aantal studenten het niveau van de studie heeft onderschat. Dit 
initiatief beloont zichzelf want de studenten tellen mee bij de middelen
toewijzing. 

Een tweede initiatief — dat overigens al teruggrijpt op een besluit van enkele 
jaren geleden — betreft het voornemen om te komen tot een interfaculteit 
Medisch Biologische Wetenschappen. De voorbereidingscommissie heeft kort
geleden een voortgangsrapport uitgebracht waaruit blijkt dat de Medische 
faculteit en de faculteit Wiskunde en Natuurwetenschappen en ook de deel
nemende vakgroepen uit deze faculteiten positief staan tegenover de instelling 
van zo'n interfaculteit. De effectuering zal nog wel wat voeten in de aarde 
hebben, maar vermelding van dit moedige initiatief in het bestuursverslag is 
zeker gerechtvaardigd. 

Het derde initiatief — weer iets heel anders — betreft de oprichting van het 
Contact Christelijke Studiegemeenschap - VU, dat strikt genomen al in 
het vorige studiejaar tot stand kwam. Deze contactgroep werd opgericht 
„vanuit het besef dat we als christenen binnen de VU nu meer dan ooit 
elkaar moeten stimuleren tot het leggen van contacten tussen stafleden en 
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